



Circular (1)

Date: / /2016

Consumer Product Advertisement

تعميم (1)

بتاريخ: 07/03/2016

الترويج للمنتجات الاستهلاكية

Dubai Municipality calls on all establishments involved in trading / Importing / supplying / manufacturing of the following Consumer products:

1. Cosmetics / Personal Care and Perfumes
2. Health Supplements
3. Detergents & Disinfectants

To obtain the recommended No Objection Official permit from Dubai Municipality (Health & Safety Department – Consumer Products Safety Section) prior to any promotional or advertisement campaign in Emirate of Dubai including the electronic promoting via the Social Networks (e.g. Facebook, Instagram, Twitter, YouTube and others), and also the related online shopping sites,

Also to make sure to get the related official permit from other related authorities as per the recommended rules and regulations.

Failure to comply with the above Circular shall be considered a clear violation of the local order number (11) for the year 2003 concerning Public Health and Community Safety in Emirate of Dubai, and accordingly, the Punitive actions will be applied as per the current recommended rules and regulations.

- For more inquiries: call 800900
e mail : cpclinspection@dm.gov.ae

Eng. Marwan Abdulla Al Mohammed
Director, Health and Safety Department

تهيب بلدية دبي كافة المؤسسات في الإمارة والتي تقوم بمزاولة أنشطة تجارة/بيع/توزيع/تصنيع المنتجات الاستهلاكية التالية :

1. مستحضرات التجميل والعناية الشخصية والعطور
2. المكملات الصحية
3. منتجات التنظيف والتطهير

بضرورة الالتزام التام بالحصول على موافقة بلدية دبي (إدارة الصحة والسلامة – قسم سلامة المواد الاستهلاكية) قبل القيام بالترويج والإعلان عن المنتجات الاستهلاكية المذكورة أعلاه في إمارة دبي، ويشمل كذلك الترويج الإلكتروني من خلال وسائل التواصل الاجتماعي المختلفة ومنها (الفيسبوك، الانستغرام، تويتر واليوتيوب وغيرها) وكذلك المواقع الإلكترونية المخصصة للبيع المباشر،

وكذلك الالتزام التام بالحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المعنية الأخرى في الدولة حسب القوانين والاشتراطات المعمول بها.

وخلاف ذلك سيتم اعتبارها مخالفة صريحة لتعليمات الأمر المحلي رقم (11) لسنة 2003 بشأن الصحة وسلامة المجتمع وبالتالي اتخاذ كافة الإجراءات العقابية اللازمة للمؤسسات المخالفة وذلك حسب الأنظمة والقوانين المعمول بها في حينه .

- للمرجعة و الاستفسار يرجى التواصل على هاتف رقم : 800900
البريد الإلكتروني : cpclinspection@dm.gov.ae

م. مروان عبدالله الحمد

مدير إدارة الصحة والسلامة



رؤيتنا: بناء مدينة متميزة تتوفر فيها استدامة رفاهية العيش ومقومات النجاح.

Our Vision : Creating an Excellent City that Provides the Essence of Success and Comfort of Sustainable Living



Facebook/DubaiMunicipality



Twitter/DMunicipality



Instagram/dubaimunicipality



Youtube/DubaiMunicipalityUAE

800900
للإستفسارات والاقتراحات والشكاوى
For Suggestions & Complaints & Notifications
www.dm.gov.ae